
     Via de raadsgriffier 

Aan het college van Burgemeester en Wethouders  
van de Gemeente Gouda.  

Betreft: Artikel 38 vraag SP Gouda Tour de France in Gouda 

Gouda, 25 augustus 2015 

Naar aanleiding van de Memo Terugblik doorkomst Tour de France wil de SP Fractie de vol-
gende vragen stellen aan de burgemeester en wethouders. 

1. Hoewel Gouda bijna één minuut lang in beeld geweest is op televisie, en veel men-
sen veel plezier hebben beleefd aan het kijken naar de doorkomst, deelt u onze 
mening dat de kosten (72.546,88 euro) in geen verhouding staan tot de opbrengst 
voor de gemeente Gouda? 

2. Is er een meetbaar resultaat van de opbrengsten van het deelnemen van Gouda aan 
de doorkomst aan de Tour de France? Meer toerisme, meer overnachtingen in de 
Goudse hotels? 

3. Deelt u onze mening dat een dergelijk bedrag voor onze (arme) gemeente te hoog 
is? 

4. Is er onderzocht of de route niet buiten de stad om had kunnen lopen, met minder 
kosten voor gemeente Gouda? 

5. Is er onderzocht of de organisatie van de Tour de France, een organisatie die veel 
geld aan sponsoring verdient, niet zelf de kosten (of gedeelte) van de doorkomst 
had kunnen betalen? 

6. Is er onderzocht of de gemeente Gouda geen sponsoring had kunnen binnen halen 
om de kosten te dragen? 

7. Waarom nemen burgemeester en wethouders niet de kosten van de lunch en de 
rondvaartboten voor eigen rekening? 

8. Deelt u onze mening dat de kosten van lunch en boten 3.640,68 euro erg hoog zijn 
voor een gemeente met grote tekorten waar de burgers van tal van voorzieningen  
moeten afzien? 

9. Hoe is de selectie van de 26 fans die aan boord mochten zijn tot stand gekomen? 
Was het voor iedereen mogelijk om zich aan te melden via social media?  

10. Waarom is er een selectie gemaakt van 26 fans via de social media? Waarom geen 
prijsvraag waar ook mensen zonder social media aan konden deelnemen? 



11. Welke personen betroffen de 26 fans? Waren hier ook vrienden of familie van de 
burgemeester en wethouders onder? 

12. Zijn burgemeester en wethouders alsnog bereid om de kosten van de boot en lunch 
voor eigen rekening te nemen? 

De SP fractie ziet de antwoorden met belangstelling tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

Hans van Dijk  

SP Raadslid 


